
1 

Protokół Nr ORG-II.0012.9.6.2024  

VIII posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Wodzisławia 

Śląskiego z 9 grudnia 2024 roku w sali obrad nr 202 Urzędu Miasta. 

Obrady rozpoczęto 9 grudnia 2024 roku o godz. 8.45, a zakończono o godz. 9.04 tego 

samego dnia. 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Materiały dostępne na stronie http://wodzislawslaski.esesja.pl/ 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Przewodnicząca Komisji Pani Lidia Ptak przywitała wszystkich oraz poinformowała, iż obrady 

komisji Rady Miejskiej są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na 

stronie internetowej Miasta. Przewodnicząca Komisji poprosiła radnych o potwierdzenie 

swojej obecności za pośrednictwem systemu eSesja. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1.  Łukasz Chrząszcz, 

2. Jakub Elsner, 

3. Mirosław Krzysztof Nowak, 

4. Lidia Ptak, 

5. Katarzyna Zöllner-Solowska. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

Głosowano w sprawie 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

porządek ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Komisja przyjęła obrad w wersji stanowiącej załącznik nr 1 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Łukasz Chrząszcz, Jakub Elsner, Mirosław Krzysztof Nowak, Lidia Ptak, Katarzyna Zöllner-

Solowska 

3. Powołanie zespołu celem rozpatrzenia petycji rodziców dzieci uczęszczających do 

Żłobka Miejskiego nr 1 w sprawie ponownego rozpatrzenia kwestii wysokości opłaty za 

wyżywienie dzieci. 

http://wodzislawslaski.esesja.pl/
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W dyskusji wzięli udział: 

- Mirosław Krzysztof Nowak członek komisji, 

- Lidia Ptak Przewodnicząca Komisji.  

  

Głosowano w sprawie: 

powołania zespołu w składzie: Lidia Ptak Przewodnicząca zespołu, Katarzyna Zollner-

Solowska członek zespołu, celem rozpatrzenia petycji rodziców dzieci uczęszczających do 

Żłobka Miejskiego nr 1 w sprawie ponownego rozpatrzenia kwestii wysokości opłaty za 

wyżywienie dzieci  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Komisja powołała zespół w składzie: Lidia Ptak Przewodnicząca zespołu, Katarzyna Zollner-

Solowska członek zespołu, celem rozpatrzenia petycji rodziców dzieci uczęszczających do 

Żłobka Miejskiego nr 1 w sprawie ponownego rozpatrzenia kwestii wysokości opłaty za 

wyżywienie dzieci. 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Łukasz Chrząszcz, Jakub Elsner, Lidia Ptak, Katarzyna Zöllner-Solowska 

PRZECIW (1) 

Mirosław Krzysztof Nowak 

Petycja do wglądu pod nr ORG-II.152.1.2024. 

4. Rozpatrzenie skargi, która wpłynęła do Urzędu Miasta Wodzisławia Śląskiego  

28 października 2024 r. na działalność Prezydenta Miasta Wodzisławia Śląskiego. 

  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia stanowiska komisji dot. rozpatrzenia skargi, która wpłynęła do Urzędu Miasta 

Wodzisławia Śląskiego 28 października 2024 r. na działalność Prezydenta Miasta 

Wodzisławia Śląskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Komisja przyjęła stanowisko dot. rozpatrzenia skargi, która wpłynęła do Urzędu Miasta 

Wodzisławia Śląskiego 28 października 2024 r. na działalność Prezydenta Miasta 

Wodzisławia Śląskiego. 
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Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Łukasz Chrząszcz, Jakub Elsner, Mirosław Krzysztof Nowak, Lidia Ptak, Katarzyna Zöllner-

Solowska 

Stanowisko zespołu stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Stanowisko komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Skarga do wglądu pod nr ORG-II.1510.5.2024. 

5. Opracowanie i przyjęcie planu pracy komisji na rok 2025. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia planu pracy komisji na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Komisja przyjęła plan pracy na rok 2025. 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Łukasz Chrząszcz, Jakub Elsner, Mirosław Krzysztof Nowak, Lidia Ptak, Katarzyna Zöllner-

Solowska 

Plan pracy stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

6. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji, które odbyło się 18 listopada 2024 r. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z posiedzenia komisji, które odbyło się 18 listopada 2024 r. 

Komisja przyjęła protokół z posiedzenia komisji, które odbyło się 18 listopada 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Komisja przyjęła protokół z posiedzenia komisji, które odbyło się 18 listopada 2024 r. 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Łukasz Chrząszcz, Jakub Elsner, Lidia Ptak, Katarzyna Zöllner-Solowska 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mirosław Krzysztof Nowak 

  

7. Wolne głosy i wnioski. 

 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodnicząca Komisji w wyniku wyczerpania porządku obrad, zamknęła VIII posiedzenie 

o godzinie 9.04. 

Protokołowała: Karina Bugla – Biuro Rady Miejskiej. 

         Przewodnicząca Komisji 

        Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Lidia Ptak 


